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PROTOKÓŁ nr XLI/2020 
z Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie 

odbytej w dniu 17 grudnia 2020 r. o godz. 17.00 
  
 
I. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  
Zebranych powitał Przewodniczący Rady Miejskiej w Rogoźnie p. Łukasz Zaranek, który otworzył Sesję i 
przewodniczył jej obradom. 
 
Po powitaniu Pana Burmistrza, Kierowników, Pani Skarbnik, Pana Sekretarza, Pań i Panów Radnych,  
przystąpiono do realizacji porządku obrad.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził na podstawie listy obecności, że na 15 radnych w Sesji bierze 
udział 13 radnych.  
Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Lista obecności radnych z sesji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Lista obecności gości z sesji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
  
II Proponowany porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie uchwał w sprawach: 
a) przekazania petycji do podmiotu właściwego 
b) rozpatrzenia skargi, 
c) zmiany Uchwały Nr LXX/612/2018 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 30 października 2018 r. w sprawie 
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 
oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i tryby ich pobierania, 
d) zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego realizacji zadania w zakresie zapewnienia opieki 
nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności na rok 2021, 
e) wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości jako wkładu niepieniężnego do spółki gminnej 
f) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2020. 
4. Zakończenie. 
 
Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Pan radny Maciej Kutka zapytał, czy sesja została zwołana w odpowiednim terminie i czy na Sali są 
odpowiednie warunki do przeprowadzenia sesji, czyli czy wszyscy obecni mają zakryty nos i usta? 
Pan Sekretarz poinformował radnego, iż wszystkie obostrzenia sa zachowane, natomiast co do 
pierwszego pytania, to zgodnie ze Statutem, sesja została zwołana terminowo. 
W międzyczasie radny Wojciechowski zgłosił wniosek o wprowadzenie dodatkowego punktu „Wolne 
głosy i wnioski”. Pan Przewodniczący zapytał o zdanie Burmistrza, na wniosek którego sesja została 
zwołana. Pan Roman Szuberski wskazał, że jeżeli będzie taka wola Rady to on nie ma nic przeciwko. 
Pan Kutka zacytował art. Ze Statutu: „ Zawiadomienia o sesji zwołanej w trybie nadzwyczajnym doręcza 
się najpóźniej na 2 dni przed posiedzeniem, terminy o jakich mowa w ust. 1 – 3 rozpoczynają bieg od 
dnia następnego po doręczeniu zawiadomień. ” informując, że zaproszenia Radni otrzymali we wtorek i 
że jego zdaniem sesja powinna odbyć się w piątek. 
Sekretarz poinformował, że pewne paragrafy zostały zmienione uchwałą ze stycznia tj. nr XXVIII/271/2020 
i tak w ppkt c)  jest:  w § 9 dodaje się ust. 6 o treści: „6. O zachowaniu terminów, o których mowa w ust.1 
– ust. 3, decyduje data wysłania SMS o opublikowaniu zawiadomienia o zwołaniu sesji w systemie 
elektronicznej komunikacji z radnymi, a w przypadku awarii systemu – data: doręczenia przez pracownika 
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urzędu lub inną wyznaczoną osobę.”,a do obliczania terminu należy stosować inne przepisy KPA, dlatego 
tez termin zaproszenia na sesje rozpoczął się wczoraj, a zakończył swój bieg w dniu sesji. 
Radny Kutka zauważył, że ten dzień jeszcze nie minął. Pan Jagoda zaznaczył, iż zostały w statucie 
skreślone wyrazy „nie obejmują dnia odbywania sesji”, a tok myślenia radnego Kutki jest adekwatny 
zanim została podjęta uchwała w kwietniu. 
Radny zwrócił uwagę, że termin wskazany w statucie wskazuje na doręczenie zaproszeń „na dwa dni 
przed posiedzeniem”, dlatego też sesja powinna odbyć się w piątek. Sekretarz ponownie wyjaśnił i 
odesłał radnego do przepisów KPA. 
Radny Sebastian Kupidura zauważył, że radny Kutka ma rację i być może stać się tak, że podjęte uchwały 
będą nieważne, bo statut jest przecież wykładnią, za pomocą której zwoływana jest sesja. 
Przewodniczący powiedział, że by rozwiać wszelkie wątpliwości, to zaproponował na mocy paragrafu 10, 
że : „W przypadku nie zachowania przepisu §9 ust. 1-3 każdy z radnych może zgłosić na początku obrad 
wniosek o odroczenie sesji lub wykreślenie określonego punktu. 2. Rada może zadecydować o 
kontynuowaniu obrad lub o rozpatrzeniu zakwestionowanego punktu.” 
 
Głosowano w sprawie: 
Zgodnie z par 10 ust 2 Regulaminu Rada Miejska w Rogoźnie decyzję o kontynuowaniu obrad..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
PRZECIW (1) 
Maciej Adam Kutka 
BRAK GŁOSU (2) 
Sebastian Mirosław Kupidura, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Hubert Kuszak 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Wojciechowskiego o dodanie w pkt 4 Wolne głosy i wnioski..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
PRZECIW (1) 
Bartosz Perlicjan 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (3) 
Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Hubert Kuszak 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Przewodniczącego o wprowadzenie do porządku w okt 3F uchwały w spr zatwierdzenia stawki opłaty 
targowej i wyznaczenia poborcy tych opłat.  
 
Wyniki głosowania 
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ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Maciej 
Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, 
Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Sebastian Mirosław Kupidura, Paweł Wojciechowski 
NIEOBECNI (2) 
Henryk Janus, Hubert Kuszak 
 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Jarosław 
Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
PRZECIW (2) 
Maciej Adam Kutka, Paweł Wojciechowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Sebastian Mirosław Kupidura 
NIEOBECNI (2) 
Henryk Janus, Hubert Kuszak 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie uchwał w sprawach: 
a) przekazania petycji do podmiotu właściwego 
b) rozpatrzenia skargi, 
c) zmiany Uchwały Nr LXX/612/2018 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 30 października 2018 r. w sprawie 
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 
oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i tryby ich pobierania, 
d) zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego realizacji zadania w zakresie zapewnienia opieki 
nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności na rok 2021, 
e) wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości jako wkładu niepieniężnego do spółki gminnej 
f) zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasenta i wynagrodzenia za 
inkaso, 
g) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2020. 
4. Zakończenie. 
 
Ad 3. Przyjęcie uchwał w sprawach: 
a) przekazania petycji do podmiotu właściwego 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący KSWiP – Adam Nadolny. 
Radny Wojciechowski zapytał, jak to się stało że wszelkie działania zostały już podjęte, a petycję radni 
otrzymują w listopadzie? 
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Przewodniczący powiedział, że pracownik Biura Rady był dość długo chory i jest to powodem przesłania 
petycji z opóźnieniem. 
Burmistrz dodał, że o ile sobie przypomina to Radni otrzymali projekt uchwały z możliwością wyboru 
drogi do dofinansowania. 
Radny Wojciechowski wskazał uwagę do treści uchwały, która dotyczy przekazania jej powiatowi? 
Sekretarz poinformował, że mimo tego iż Powiat Obornicki otrzymał już taką petycję, niezależnie Rada 
Miejska w Rogoźnie też ją otrzymała i według kompetencji należy ją przekazać Zarządowi Powiatu. 
 
Głosowano w sprawie: 
przekazania petycji do podmiotu właściwego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (2) 
Henryk Janus, Hubert Kuszak 
 
b) rozpatrzenia skargi, 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący KSWiP – Adam Nadolny. 
Pan Wojciechowski zapytał radnego Nadolnego, czy zrozumiał swój błąd z ostatniej sesji, kiedy nie 
przekazał wszystkim radnym treści skargi? 
Radny Nadolny stwierdził, że pan Wojciechowski jest trudnym przeciwnikiem i trudno jest takiemu 
dogodzić. 
 
Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia skargi,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, 
Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
PRZECIW (1) 
Maciej Adam Kutka 
NIEOBECNI (2) 
Henryk Janus, Hubert Kuszak 
 
c) zmiany Uchwały Nr LXX/612/2018 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 30 października 2018 r. w 
sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 
usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i tryby 
ich pobierania, 
Projekt uchwały przedstawiła pani kierownik Ewelina Kowalska. 
Pytań nie zadano. 
Głosowano w sprawie: 
zmiany Uchwały Nr LXX/612/2018 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 30 października 2018 r. w sprawie 
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szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 
oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i tryby ich pobierania,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Maciej 
Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, 
Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (1) 
Sebastian Mirosław Kupidura 
NIEOBECNI (2) 
Henryk Janus, Hubert Kuszak 
 
d) zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego realizacji zadania w zakresie zapewnienia 
opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności na rok 2021, 
Projekt uchwały przedstawił kierownik Roman Piątkowski. 
 
Głosowano w sprawie: 
zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego realizacji zadania w zakresie zapewnienia opieki 
nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności na rok 2021,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (2) 
Henryk Janus, Hubert Kuszak 
 
e) wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości jako wkładu niepieniężnego do spółki gminnej, 
Projekt uchwały przedstawił kierownik Roman Piątkowski. 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości jako wkładu niepieniężnego do spółki gminnej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (2) 
Henryk Janus, Hubert Kuszak 
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f) zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasenta i wynagrodzenia 
za inkaso, 
Projekt przedstawiła Pani skarbnik, Irena Ławniczak. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Głosowano w sprawie: 
zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasenta i wynagrodzenia za 
inkaso,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (2) 
Henryk Janus, Hubert Kuszak 
 
g) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2020. 
Projekt przedstawiła Pani skarbnik, Irena Ławniczak. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2020..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, 
Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
NIEOBECNI (2) 
Henryk Janus, Hubert Kuszak 
 
4. Zakończenie. 
Na zakończenie pan Przewodniczący wraz z panem Romanem Szuberskim złożyli Radnym i mieszkańcom 
życzenia świąteczne: radości, zdrowia i wszelkiej pomyślności. 
Przewodniczący Łukasz Zaranek zakończył XLI sesję Rady Miejskiej w Rogoźnie o godz. 18:00. 


